
J XE

Van: IEEFTE)
Verzonden: woensdag 25 november 2020 08:53

Aan:

cc: ; .

(NEE);EET);EEF);IEEE)

52]

Onderwerp: FW: Reactie Fieldlab Evenementen na overleg 13 november

Bijlagen: Reactie Fieldlab Evenementen na overleg 13 november 2020.pdf

Urgentie: Hoog

Digibalie,

Svpinnemen op PG

Dank!

Met vriendelike groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welziin en Sport Ji
Parmassusplein 5 | 2511 VX | DenHaag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Der Ty

IEEE1 | vowvisiksoveineicn |

HET NIEUWE
DONORREGISTER

Het plewwe DonGeregsster, vanaf | jul 2000,

Kf: wat het vol for) Deteiail of donarreghtecn|

O@@@ mE
Bij VWS geldt een legitimatieplicht voor de toegang tot het ministerie. Dit betekent dat bij uw bezoek aan VWS om geldige legitimatie
wordt gevraagd voor u het pand verder kunt betreden. Graag vraag ik uw aandachft hiervoor. Alvast bedankt voor de medewerking.
Voor routebeschrijving ga naar hrijvin

Van: | Fieldlab evenementen [IEEE @fieldlabevenementen.nl>
Verzonden: dinsdag 24 november 2020 17:06

Aan: Minister van VWS < IIE minvws.nl>

5.1.2e Pminaz:nl; IEEE? minvenj.nl; Minister voor Medische Zorg en Sport
< IEEE minvws.nl>; INERT minocw.n!; INEKECEP minjenv.n!; INNEKECENNP minez.n|

Onderwerp: Reactie Fieldlab Evenementen na overleg 13 november

Urgentie: Hoog

Geachte heer de Jonge,

Namens de heerIEEECIEM stuur ik u het volgende bericht:

Geachte heer de Jonge,
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Op vrijdag 13 november bespraken wij met u het ingediende onderzoeksvoorstel van het Fieldlab Evenementen en

de voortgang van het Fieldlab Evenementen.

Graag willen wij met bijgevoegde brief de mogelijkheid aangrijpen om u nogmaals uiteen te zetten waarom wij het

van belang achten dat wij, samen met u en het Kabinet, een zorgvuldig traject in zetten om tot veilig en

verantwoorde evenementen te komen.

Een kopie van deze brief zal door ons worden gestuurd naar de andere betrokken bewindslieden.

Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet.

Met vriendelijke groet,

Namens het gehele Fieldlab Programma

5.1.2e

Met vriendelijke groet,

FIELDLAB
EVENEMENTEN

www.fieldlabevenementen.nl



&
FIELDLAB

EVENEMENTEN

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
T.a.v. Minister H.M. de Jonge

CC: Bewindslieden Ministeries Justitie & Veiligheid, Onderwijs, Cultuur en Wetenschap,
Economische Zaken en Klimaat.

Datum: 23 november 2020

Betreft: Reactie Fieldlab Evenementen na overleg 13 november

Geachte heer de Jonge,

Op vrijdag 13 november bespraken wij met u het ingediende onderzoeksvoorstel van het Fieldlab

Evenementen en de voortgang van het Fieldlab Evenementen. Graag willen wij met deze brief de

mogelijkheid aangrijpen om u nogmaals uiteen te zetten waarom wij het van belang achten dat wij,
samen met u en het Kabinet, een zorgvuldig traject in zetten om tot veilig en verantwoorde

evenementen te komen. Een kopie van deze brief zal door ons worden gestuurd naar de andere

betrokken bewindslieden.

Na afloop van ons korte overleg hadden wij sterk het gevoel dat u ons op het punt van het

ingediende voorstel te kort heeft gedaan en hiermee een kans laat liggen om een extra zekerheid

in uw beleid in te bouwen om het besmettingsgevaar voor 2021 verder in te dammen.

Hierbij willen we kort aanstippen dat u ons in de zomer gevraagd heeft om te werken aan een

gedegen aanpak met de wetenschap en de brede sector om tot een plan te komen dat perspectief
biedt in het vergroten van de bezoekerscapaciteit en zoveel mogelijk het risico uitsluit voor de

volksgezondheid.

Als sector werken wij hiervoor samen met gerenommeerde wetenschappers zoals INNINIEEZN,
enEEE. Ons ingediende voorstel is mede door hun tomeloze inzet van

de afgelopen periode tot stand gekomen. In korte tijd zijn er enkele praktijktesten ontwikkeld die

voldoen aan de hoogste standaard van veiligheid.

Hierbij is een opvallend punt in het proces dat, ondanks onze herhaaldelijke hulpvragen, zowel uw

departement als het RIVM niet altijd behulpzaam zijn in het meehelpen bij het verder ontwikkelen

van ons plan. De mate waarin het RIVM zich hiervoor heeft ingespannen, is naar onze mening
minimaal geweest. Wij zijn er dan ook van overtuigd dat daardoor het Bewindsliedenoverleg van

13 november zowel voor u als voor ons niet het optimale resultaat heeft opgeleverd.

Wij willen nogmaals bij deze ons dilemma weergeven en u vragen tot een herziening van uw

besluit. Uw aankondiging dat uw beleidsinspanning erop gericht is om vanaf februari/maart 2021

10 miljoen testen per maand mogelijk te maken, zodat wij terug kunnen naar ons normale leven,

juichen wij uiteraard toe en ondersteunen wij van harte. Hiermee kan iedereen het jaar 2021 weer

inhoudelijk en zakelijk vorm geven.
:

Helaas kunt u daarmee ons in januari 2021 nog niet met zekerheid dat perspectief bieden, terwijl
dit voor het overleven van een groot deel van de sector van essentieel belang is, omdat dit het

moment is dat de investeringsbeslissingen genomen moeten worden. Want bijvoorbeeld het

festivalseizoen vraagt een lange voorbereidingstijd van enige maanden, met name door de

vergunningverlening.
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Ons voorstel is er daarom altijd vanuit gegaan om, bovenop uw beleid voor de sneltesten (onze 1¢

optie), een extra waarborg in te bouwen met een set van preventieve maatregelen die zoveel

bescherming bieden dat de evenementen veilig en verantwoord georganiseerd kunnen worden in

de zomer. Zodat dat we van u en het Kabinet op basis daarvan in januari een duidelijk set van

aanwijzingen hadden kunnen krijgen op basis waarvan wij onze investeringsbeslissingen kunnen

nemen.

Daarom stellen wij u voor om ons z.s.m. te ontvangen en de tijd te nemen om ons plan toe te

lichten en indien nodig met uw departement, het RIVM (met oog voor hun onafhankelijke positie)
en alle benodigde wetenschappers tijdens een interactieve sessie het plan nog verder uit te

werken, zodat u voldoende vertrouwen heeft dat we hiermee het Kabinetsbeleid ondersteunen.

Tot slot doen we de oproep om op basis van bovenstaand extra overleg te kijken welke

praktijktesten er reeds in december kunnen plaats vinden. Zowel het OMT als de voorzitter van het

Veiligheidsberaad doen een klemmende oproep om z.s.m. te starten met de opzet hiervan, om

bijvoorbeeld voor Oud en Nieuw voor de jeugd veilig en verantwoorde kleinschalige evenementen

te organiseren.

Hiermee zorgen we met elkaar dat we de besmettingscijfers onder de duim houden en de sector en

de gehele maatschappij weer perspectief bieden.

Met vriendelijke groet,

Namens het gehele Fieldlab Programma


